
Geachte raadsleden,


Mijn naam is Jan de Boer. Ik ben stedenbouwkundige en al lang 
inwoner van Bergen. 

Ik sta hier omdat ik me ernstig zorgen maak over de inrichting van het 
centrum.

De titel van mijn verhaal is:


VERKWANSEL HET KARAKTER VAN HET CENTRUM VAN BERGEN 
NIET!


Een snelle inventarisatie leert dat in het centrum 15 volwassen bomen 
al gekapt zijn of op de nominatie staan om gekapt te worden. 

De voor het karakter van het dorp zo belangrijke groene ruggengraat 
dreigt hierdoor te verdwijnen.


U baseert Uw centrumplannen op vastgestelde beleidsstukken van 
10-15 jaar oud die dus gebaseerd zijn op inmiddels achterhaalde 
kennis.


In de afgelopen 10 jaar is wetenschappelijk aangetoond dat we ons 
moeten voorbereiden op klimaatverandering met hogere temperaturen 
en veel neerslag.

Veel collega bestuurders van U hebben de koers al drastisch gewijzigd 
en nemen maatregelen.


U geeft in de vastgestelde Omgevingsvisie aan dat ook Uw beleid is 
gewijzigd door klimaatadaptatie.

U wilt o.a. nieuwe bomen planten en bestaande bomen “goede 
groeiplaatsen voor het leven” bieden om zo schaduwrijke plekken te 
creëren.


Bij tegenstrijdigheden in het beleid is de Omgevingsvisie 
doorslaggevend, heeft U laten opnemen. Dat zou dus ook voor de 
centrumplannen moeten gelden.


Erg vreemd in dit verband is Uw gedrag bij het inrichten van het 
dorpsplein.

Toen de Bakemaflat gesloopt werd bleken daarachter vier prachtige 
volwassen bomen te voorschijn te komen. Ook tot verrassing van de 
gemeente zelf blijkbaar want ze ontbraken al op de tekening van de 
bestaande situatie.




De gemeente haastte zich een kapvergunning voor deze kerngezonde 
bomen af te geven. Het is aan een ondernemer in de buurt te danken 
dat de rechter heeft besloten dat de bomen mogen blijven staan.


Het gevolg is dat dit gedeelte van het plein er nu prachtig uitziet.

De plekken onder de bomen worden door bezoekers als een welkome 
schaduwplek gebruikt.


U staat als gemeente bestuur voor een historisch zeer belangrijke 
beslissing die het aanzien van het centrum van Bergen voor altijd zal 
bepalen.


Als U doorgaat met het huidige voorstel, wordt het plein voor altijd 
omgevormd tot een stenen omgeving rondom een lelijk hoog en 
stedenbouwkundig volledig misplaatst gebouw zonder ruimte voor 
schaduwgevend groen.

Deze beslissing zou rampzalig zijn voor het karakter van het dorp.

De uitvoering levert bovendien 3 jaar ellende op voor bewoners, 
toeristen en ondernemers.

Na de bouw op het plein gaat de Breelaan noodzakelijkerwijs volledig 
op de schop en krijgen ondernemers uiteindelijk slechtere terrassen.


Gelukkig is er nog ruimte om een andere meer duurzame keuze te 
maken.

Het is nog niet te laat.

Als U de volwassen bomen laat staan, aanvult met nog enkele en het 
plein verhardt met een waterdoorlatende bestrating, ontstaat een 
prachtig groen en schaduwrijk plein, passend bij het karakter van 
Bergen en geschikt voor vele activiteiten.


De lastige en kostbare reconstructie van de Breelaan is bij deze variant 
niet nodig en de overlast voor bewoners en ondernemers heel veel 
minder.


Met het bedrijf Bot moet eruit te komen zijn. 

Het L gebouw kan het plein aan de oostzijde prima begrenzen.

Voor het P gebouw zijn in overleg vast wel alternatieve opdrachten 
binnen de gemeente te vinden.


Uw eigen Omgevingsvisie is duidelijk en wijst U de weg naar deze 
route.




Een plan dat ook onder de inwoners van Bergen op een groot draagvlak 
kan rekenen.


Het karakter en de groene ruggengraat kunnen op deze manier hersteld 
worden.

Hiervoor is het echter nodig dat U als raadslid Uw eigen rug recht 
houdt.

Toekomstige generaties zullen U daar zeer dankbaar voor zijn.



